
 Dato 08.04.15 
 

 

Tidspunkt:  18.00 
 

 

Lokale: klubben 
 

 

Ordstyrer:  
 

Referent:  
API 

Deltagere:  best. 
Afbud fra Rita 

Forplejning:  
 

Dagsorden: 
 
1. Opfølgning og godkendelse af referatet 
fra sidste møde den 11.03.15 

 
 
Godkendt og underskrevet -  

 
2. Orientering fra formanden. Opfølgning 
på væsentlige dispositioner samt fastlagte 
planer 

Mailproblematik – skyldes måske båndbredde, 
der opgraderes den 17.4  
Drøftet forberedelse af åbningsturneringen.  
Klage fra baneservice drøftet. PM tager en snak 
med de pågældende spillere.  
Rabat på gæstebilletter. Misforståelse 
Billetterne udbydes til en fast pris på kr. 200,- 
hvilket altid har været det, der var meningen. 
Ref. Fra sidst kan indikere noget andet, hvilket 
ikke har været hensigten. 
Samt: 10 greenfee-billetter til 2250,- 
 

 
3. Gennemgang og opfølgning på klubbens 
perioderegnskaber samt budgetter og 
eventuelle afvigelser heraf. ( herunder 
drift/vedligehold af materiel) 
Gennemgang af klubbens likviditet. 
 

Kontigentsammensætning:  
Samlet kontingent er stort set uændret. Giver 
anlædning til nærmere efterforskning af de 
forskellige medlemskaber. Det burde med 
kontingentstigning være stigende. 
Passive er steget. 
Greenfee ok – på niveau med sidte år. 
Likv.: OK iflg. budget. 
 

 
4. Orientering fra sekretariatet.      
 

Stig er returneret efter 10 ugers praktik-skole. 
Baneguide er kommet . 
Greenfeesamarbejde bliver opdateret inden 12.4 
Sponsorturnering er under udarbejdelse. 
Indbydelse til denne udsendes ultimo april. 
Parasoller fra Carlberg – men mgl. fødder. 
Forslag – parasol-rør til jorden.  
Skilt til trolley-leje på kr. 25 



Login-adgang til betalingsutomat til bestyrelsen. 
Inge-Lis tager sig af scorekortprinter og inst. af 
denne.  
 

 
5. Orientering fra Udvalgene 
     Nyt siden sidst?   

Vera har tilbudt hjælp + Gunnar til 
Åbningsturnering. Alle kommer med. 
 
Begynder: 
 Åbent Hus – d. 19. og 25.4. – bannere til 
mellem flagstængerne ved indkørsel og ved hul 
17. med reklame for arrangementet. 
 
Baneudv.  
Der er diskuteret evt. vertikalskærer, som evt. 
kan købes brugt. Der er ingen beslutning taget 
endnu. 
 
 

 
6. Evt. medlemshenvendelser. 
     

ingen 

  
7. Evt. 

 

 
 

 

 

Næste møde onsdag den 13.05.15 


